



Dr. Manohar Chaudhari <mschaudhari20@gmail.com>

FW: Funding to pursue international R&D opportunities | Financement permettant de profiter de débouchés en R-D à l'étranger

1 message

atul.s@orangeoranges.ca <atul.s@orangeoranges.ca>
To: "Dr. Manohar Chaudhari" <mschaudhari20@gmail.com>

Sat, Feb 27, 2021 at 3:48 AM

See if we can find a partner.

Atul Sali

Co-Founder / Director

DESIGN | PRINT | SOFTWARE



Phone: +1-604.704.5626

Email: atul.s@orangeoranges.ca

From: TCS-SDC <tcs-sdc@international.gc.ca>

Sent: February 26, 2021 7:00 AM

To: atul.s@orangeoranges.ca

Subject: Funding to pursue international R&D opportunities | Financement permettant de profiter de débouchés en R-D à l'étranger

[\[Français\]](#)



Global Affairs
Canada
Trade Commissioner
Service

Affaires mondiales
Canada
Service des
délégués commerciaux

Canada

Trade Commissioner Service

You're ready to grow. We're ready to help.



Funding to pursue international R&D opportunities

We are now accepting applications for [CanExport Innovation](#) for funding to cover up to 75% of eligible costs to pursue collaborative research and development (R&D) agreements for a single technology with international partners and investors.

We accept proposals from Canadian-owned:

- small and medium-sized enterprises
- academic institutions
- non-government research centers

In light of COVID-19, we support the following non-travel activities:

- applying for intellectual property protection
- shipping technologies to potential partners
- seeking expert business and legal advice
- translating, adapting and creating promotional material
- and more!

[Apply today](#) and grow your technology in international markets.

You're ready to grow. We're ready to help.

[Canada's Trade Commissioner Service](#) helps Canadian businesses grow by connecting them with its funding and support programs, international opportunities and its network of trade commissioners in more than 160 cities worldwide.

Subscribe to receive future email notifications through [MyTCS](#).

Canada's Trade Commissioner Service
Global Affairs Canada
111 Sussex Drive, Ottawa ON K1N 1J1, Canada
www.tradecommissioner.gc.ca

Please forward this email to your colleagues responsible for business development in your organization.

You are receiving this email because you are a contact of the [Canadian Trade Commissioner Service](#) (TCS) or have opted-in to receive email communications from the TCS. If you do not wish to receive information about our products and services, you can [login to your account and unsubscribe](#).

[\[English\]](#)



Affaires mondiales
Canada
Service des
délégués commerciaux

Global Affairs
Canada
Trade Commissioner
Service

Canada

Service des délégués commerciaux

Vous êtes prêt à croître.
Nous sommes prêts à vous aider.



Financement permettant de profiter de débouchés en R-D à l'étranger

Nous acceptons actuellement les demandes visant à obtenir un financement de [CanExport Innovation](#) pour couvrir jusqu'à 75 % des coûts admissibles liés à l'établissement d'ententes de collaboration en recherche et développement (R-D) pour une technologie unique avec des partenaires et des investisseurs internationaux.

Nous acceptons les propositions des organisations canadiennes suivantes :

- petites et moyennes entreprises;
- établissements d'enseignement;
- centres de recherche non gouvernementaux.

Compte tenu de la situation relative à la pandémie de COVID-19, nous soutenons les activités non liées au voyage suivantes :

- demande de protection de la propriété intellectuelle;
- expédition de la technologie à des partenaires éventuels;
- demande de conseils juridiques et d'affaires à des experts;
- traduction, adaptation et création de documents promotionnels;
- et plus encore!

[Présentez une demande dès maintenant](#) et faites croître votre technologie sur les marchés internationaux.

Vous êtes prêt à croître. Nous sommes prêts à vous aider.

Le [Service des délégués commerciaux du Canada](#) aide les entreprises canadiennes à croître en leur donnant accès à ses programmes de financement et de soutien, à des débouchés internationaux et à son réseau de délégués commerciaux dans plus de 160 villes du monde entier.

Inscrivez-vous à [MonSDC](#) pour recevoir de futurs avis par courriel.

Le Service des délégués commerciaux (SDC) du Canada
Affaires mondiales Canada
[111, promenade Sussex, Ottawa \(Ontario\) K1N 1J1, Canada](#)
www.deleguescommerciaux.gc.ca

N'hésitez pas à faire suivre ce courriel à vos collègues chargés de l'expansion de votre organisation.

Vous avez reçu le présent courriel à titre de contact ou de client du [Service des délégués commerciaux du Canada](#). Si vous ne désirez plus recevoir d'informations sur nos produits et services par courriel, vous pouvez [accéder à votre compte et annuler votre abonnement](#).



Business Process Consulting | Brand Growth | Human Resource Technologies | System Integration | Web Technologies | Internet Of Things

This message is intended for the addressees only. It may contain confidential or privileged information. No rights to privilege have been waived. Any copying, re-transmittal, taking of action in reliance on, or other use of the information in this communication by persons other than the addressees is prohibited. If you have received this message in error, please reply to the sender by e-mail and delete or destroy all copies of this message.

Please consider the environment before printing this e-mail